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Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)   

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)   

Mikael Magnusson (S)   

Rana Carlstedt (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M)  för Per Ola Bosson (M) 

Frida Johansson Metso (FP) för Karin Karlsbro (FP) 

Fredrik Canerstam (S)  för Åsa Wester (S) 

  

Ersättare:  

Eva Runvald (M)  

Viktor Strååt (M)    

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C)    

Kristina von Engeström (S)    

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Christina Wikberger, Emily Tjäder, Håkan 

Andersson, Ingrid Mårtenson, Margareta Widell, Pia Winbladh Högfors samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 § 16 
Om Stockholms unika ekmiljöer 
Svar på skrivelse från Miljöpartiet de gröna, Katarina Luhr m.fl.  
Dnr 2012-6087 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner förvaltningens svar på skrivelsen. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att:  

 

 a. I samråd med exploateringskontoret undersöka möjligheten att överföra   

     ekdatabasen till miljöförvaltningen, samt att tillgängliggöra ekdatabasen för 

     intressenter inom planerings- och exploateringsprocessen. 

 

 b. Utreda förutsättningar för att ta fram ett kartunderlag som visar förslag till  

     platser där det är lämpligt och praktiskt genomförbart att förstärka  

     eksambanden i staden. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 maj 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Mikael 

Magnusson m.fl. (S) och Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

 

Vi vill tacka förvaltningen för en god sammanfattning av kunskapen om det 

nuvarande tillståndet för ekbestånden i Stockholm, sammanfattningen av 

åtgärdsbehov och för redogörelsen om skyddsmöjligheterna för viktiga träd. Vi 

tycker att det är en mycket god idé att ekdatabasen överförs till 

miljöförvaltningen. 

 

Vi delar förvaltningens syn på att det saknas överblick över 

förstärkningsåtgärder inom viktiga trädnätverk i Stockholm, vilket är ett problem 

vad gäller att kunna upprätthålla funktionen av de viktiga spridningsvägarna. Vi 

tror även att denna avsaknad av överblick också kan försvåra beslut om 

byggnation i olika delar av staden då det kan råda osäkerhet om, och hur, vissa 

träd är viktiga att bevara. Då träd, som alla levande organismer, är föränderliga 

och har en livscykel är det viktigt att planera för en långsiktig återväxt och ett 

upprätthållande av de miljöer som man fastslagit som värdefulla. 

 

Vi tycker att det är viktigt att resurser för bevarandet av ekbestånden finns 

tillgängliga så att en kontinuerlig skötsel med förstärkningsåtgärder kan 

upprätthålla funktionen av de viktiga spridningsvägarna. Vi anser att det är 



  

mycket problematiskt att resurser saknas för detta viktiga arbete då bevarande av 

den biologiska mångfalden är ett av våra nationella miljömål. 

 

Det är bra med en uppdatering av ekdatabasen år 2016-2017 men vi är oroliga 

för att denna uppdatering kommer visa på en kraftig försämring av eksambanden 

om man inte redan nu påbörjar en kartläggning och vidtar förstärkningsåtgärder 

där man bedömer att de behövs. 

 

Vi instämmer därmed helt i förvaltningens förslag till beslut om att utreda 

förutsättningarna för att ta fram ett kartunderlag för förstärkning av viktiga 

eksamband i staden. Vi hoppas även att staden kan ta fram ett förslag till utökat 

skydd för ekmiljöerna, för ett fortsatt bevarande av Stockholms biologiska 

mångfald. 
 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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